
 

Møtereferat Styret 

15.05.2023 

  

Tid: 20.00 – 21.00 

Sted: Teams 

Referent: Ina Bartz-Johannessen 

 

Deltakere 

Navn Rolle Til stede  Ikke Til stede 

Aud Schønning (AS) Leder, NCK X  
Torill Undheim (TU) Nestleder, NCK X  
Unni Lima Olsen (ULO) Styremedlem X  
Ina Bartz-Johannessen (IBJ) Styremedlem, sekretær X  
Inger Pettersen (IP) Styremedlem, kasserer X  
Elisabeth Eftedal Johansen (EEJ) Varamedlem styret X  
Bente Malmin Aamodt (BMA) Varamedlem styret X  
Hanne H Lønning (HHL) Varamedlem styret X  
 

Møtet 

pkt Tema Følger opp: 

1. Årsmøte 
Standard saker 

 Årsmelding 
 Regnskap 

 
Vedr nytt avlsprogram 

 Skanning – tilgjengelighet 
 Skanning – finansiering  
 Utkrysning – finansiering 

 
 

 

2. Skanning 
 IBJ holder på med kartlegging av MR og priser, foreløpig ingen tilbud i Bodø 

og Trondheim 
 Styret enes om å avholde møte med Jeløya vedr skanning, avlesere etc 

 

 

3. Honorar til webmaster er i tidligere referat satt til kr 4000, men dagens webmaster 
har blitt lovet kr 8000. Styret må derfor forholde seg til det. 
 

 

4. Andre honorarer: 
 Cavalierblad, redaktør: kr 8000/år 

 



 
 

 Regnskap: kr 5000/år 
 Avlsråd: Beløp må avklares, vi trenger å vite hvor mye tid som er brukt  

 
5. Oppdretter møte avtales til onsdag 24.5 kl 20.00, tema: 

1. gjennomgang av resultater fra hurtigskanning 
2. krysningsprosjekt, informasjon + hvem kan være interessert 

 

 
 
 

 


